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N A G OV O R   

R A V NA T E L J I C E  

 

 

Spoštovane študentke, spoštovani študenti, predavateljski zbor, ostali sodelavci višje šole, 

mentorji v podjetjih ter vsi ostali, ki kakorkoli sodelujete z Višjo strokovno šolo Slovenj Gradec. 

 

Za nami sta »težki« dve leti  izobraževalnega procesa v razmerah, ki so od vseh nas 

zahtevale obilo truda, vztrajnosti in motivacije, da smo ju izpeljali odlično. Vsak izmed vas 

je vstavil svoj kamenček v mozaik uspešnega dela naše višje šole. 

 

Strokovna skupina strokovnjakov je v poročilu o zunanji evalvaciji višje šole med drugim 

zapisala: »Šola izkazuje svojo odličnost s sproščenostjo, prizadevanjem zaposlenih in 

študentov za nenehen razvoj in izboljševanje kakovosti. Vse to zagotavlja velika pripadnost 

ter sodelovanje vseh zaposlenih in študentov k napredku šole«. 

 

Vsem in vsakomur izmed vas se zahvaljujem, ker ste del naše odlične zgodbe. 

 

 

mag. Janja Razgoršek,  

ravnateljica 
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E R A S M U S +  I N T E R N A T I O N A L  W E E K  S K O P J E  ( S E V E R N A  M A K E D O N I J A )  

(IW) OD 30. 8. 2021 DO 3. 9. 2021, 

 

Udeležil sem se mednarodnega tedna, ki ga je organizirala Fakulteta za poslovanje in Ekonomijo 

(http://www.fbe.edu.mk/index.php?lang=en) iz Skopja, na kateri je sodelovalo 20 udeležencev. IW se je 

zaradi korone odvijal večinoma na odprtem (prostem), udeleženci pa smo prihajali iz Romunije, Poljske, 

Nemčije, Bolgarije, Slovenije in Severne Makedonije. Delavnice smo imeli v parku in tudi na terasi 

restavracije, mednarodna konferenca pa je potekala preko Zoom-a. Predstavil sem članek z naslovom 

HOW TO REMAIN A HIGHLY ENGAGED PROFESOR IN THIS »CORONA« TIME? Ogledal sem si Skopje, 

Bitolo in Ohrid, kar vsekakor priporočam. Udeleženci smo se dogovorili, da bomo pisali skupne znanstvene 

in strokovne članke, izvajali vabljena predavanja in širili mednarodno sodelovanje. 

 

dr. Anton Vorina, predavatelj 
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E R A S M U S +  M O B I L N O S T  -  B Y D G O S Z C Z   

 

Imate težave z izgovorjavo naslova? No, poljščina je sploh takšen jezik, ki ima veliko nenavadnih črkovnih 

kombinacij in tudi nekaj manj običajnih črk. V naslovu tega prispevka je ime kraja na severu Poljske, ki se 

prebere Bidgošč. Mesto ima 340.000 prebivalcev in je veliko kot naša Ljubljana, po velikosti pa je sedmo 

največje mesto na Poljskem. O Bydgošču pišem zato, ker je v tem kraju fakulteta, s katero ima naša višja 

strokovna šola podpisan sporazum o sodelovanju in v skladu s tem dogovorom sem v začetku oktobra 

na njihovi šoli preživela teden dni. Ob tem pa sem spoznavala še poljsko kulturo in njihov način življenja.  

Kot odgovorna predavateljica sem že dan pred uradnim srečanjem na njihovi fakulteti za gospodarstvo, 

torej v nedeljo, poiskala, kje točno stoji stavba in kako se lahko z javnimi prevoznimi sredstvi pride do nje. 

Na moje veliko presenečenje so bila okna ene od stavb fakultete polepljena s čebelicami, rožicami in 

metuljčki in nikakor si nisem mogla pojasniti, v kakšni povezavi je to z gospodarstvom in fakulteto. Izkazalo 

se je, da poleg izvajanja visokošolskega študija fakulteta izvaja tudi dejavnost varstva otrok in študentje, ki 

otroke varujejo, s tem opravljajo praktično izobraževanje. Na fakulteti je trenutno najbolj oblegan študijski 

program zdravstvo. Gre za privatno univerzo, ki je zavezana medgeneracijskemu in mednarodnemu 

sodelovanju in v veliki meri tudi projektnemu delu.  

 

Poleg tega me je presenetilo tudi to, da je v programe vpisanih veliko temnopoltih študentov iz 

Zimbabveja, Zambije in Mozambika, ki so povsem integrirani v šolsko življenje. Sporazumevanje poteka v 

angleškem jeziku, enako tudi predavanja. Sicer pa ima univerza 7000 vpisanih študentov v vseh študijskih 

smereh. 

 

Glede na to, da sem bila približno 900 kilometrov zračne linije iz Slovenj Gradca in tudi glede na to, da je 

bil med slušatelji dober delež študentov iz centralne Afrike, sem v svojem predavanju najprej predstavila, 

kje je Slovenija in izpostavila nekaj njenih turističnih znamenitosti ter izobraževalni sistem, ki ga imamo pri 

nas. Ne morem namreč pozabiti, da so pred kakšnima dvema desetletjema Američane spraševali, če vedo 

kaj o Sloveniji, pa je nekdo izjavil, da je to nekaj, kar se namaže na kruh. Teh težav v Ameriki, odkar imajo 

tam našega Dončića, zagotovo ni več; nikoli pa človek ne ve, če ne bi kje na severu Evrope ali v centralni 

Afriki Slovenijo mazali na kruh. 
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Poleg seznanjanja s pedagoškim delom so mi pokazali, kako pri njih delajo sveče in naravno kozmetiko. 

Precej skeptična sem šla tudi v muzej eksploziva in v muzej vojaških rovov.  Geografsko gledano človek 

že iz letala opazi, da je Poljska neskončna ravnina. Gora imajo relativno malo. Veliko je tudi gozdov. Ljudje 

so prijazni, ne marajo pa svoje policije in zdi se mi, da tudi poljski policisti hudo resno jemljejo svoje delo. 

Starejši Poljaki govorijo samo poljsko, mladi pa skoraj vsi tudi angleško, nemško in rusko. Ne morem se 

znebiti vtisa, da je druga svetovna vojna Poljake močno zaznamovala, čuti se velika bolečina, ki je vsa ta 

desetletja še vedno niso izbrisala. Všeč mi je bila ekspanzivna gospodarska rast, ki jo je čutiti na vsakem 

koraku. Poljska je odprta in varna država, veliko je čudovitih starih mestnih jeder, med njimi moram 

vsekakor omeniti fantastični Gdansk, ki je od Bydgošča oddaljen okoli 160 kilometrov in v slabih dveh urah 

dosegljiv z vlakom. 

 

Morda še beseda ali dve  o tistem, kar je tema razprav, pogovorov in novic zadnje leto in pol. Glede na 

to, da imam PCT,  nisem imela nikjer težav. Strogo so nas preverili že na letališču, potem pa so se te 

kontrole zaključile. Ne v lokalu, ne na fakulteti ni bilo vprašanj v zvezi s tem. Maske smo nosili ali pa jih 

nismo nosili, nobeden ni »težil«. Življenje je, kar se tega tiče, relativno nekomplicirano. 

 

Dora Najrajter, predavateljica 
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E R A S M U S +  M O B I L N O S T  Z  N A M E N O M  P O U Č E V A N J A  V  K O M B I N A C I J I  Z  

U S P O S A B L J A N J E M  V  S P L I T U  

 

Erasmus+ mobilnost sem izvedla na Univerzi v Splitu na oddelku za strokovne programe, kjer sta me 

sprejela dr. Domagoja Buljan Barbača in vodja oddelka dr. Petar Pepur.  

 

Moja Erasmus izmenjava je bila v večji meri usmerjena na sodelovanje z dr. Domagojo Buljan Barbačo, 

ker predava predmet Kakovost in ker je na njihovi instituciji predsednica Komisije za zagotavljanje 

kakovosti.  
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Na oddelku za strokovne programe, kjer sem izvajala mobilnost, izvajajo šest dodiplomskih programov: 

Elektroenergetika, Elektronika, Konstrukcijsko strojništvo, Računalništvo, Računovodstvo in finance, 

Management trgovine in turizma, pet programov pa je možno nadaljevati na podiplomskem študiju. V 

programih je vpet, na tak ali drugačen način, tudi predmet Kakovost in z dr. Domagojo Buljan Barbačo 

sva izmenjali informacije o vsebinah predmetov, ki obravnavajo kakovost. Ugotovili sva, da tovrstni 

predmeti slonijo na izhodiščih ISO 9001, kar pa je bila tudi tema mojih predavanj. Odziv na izvedbo 

predavanj je bil pri študentih dober, zlasti me je prijetno presenetila njihova sproščenost in dobra 

sodelovalna kultura v skupinah.  

 

Z dr. Domagojo Buljan Barbačo sva v okviru delovnega programa analizirali tudi način delovanja njihovega 

Sistema vodenja kakovosti po ISO 9001 in ga primerjali z delovanjem sistema Višje strokovne šoli Slovenj 

Gradec. Izmenjali sva izkušnje, informacije ter pristope reševanja zapletov, ki nastajajo v okviru prizadevanj 

obeh institucij, da bi vzpostavili sistem vodenja kakovosti na čim višjem nivoju. Zagotovo bova na tem 

področju sodelovali tudi v prihodnosti.  

 

Med obiskom sem obiskala tudi Erasmus+ pisarno, kjer so me seznanili s trenutnim potekom Erasmus+ 

izmenjav in obljubili pomoč pri izvedbi morebitnih izmenjav študentov, ki bi se odločili za prakso v Splitu. 

Naše sodelovanje z institucijo prejemnico traja že skoraj desetletje, zato je bilo gostovanje v duhu 

nadaljevanja uspešnega dosedanjega sodelovanja. 

 

Karmen Grudnik, predavateljica 
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S T R O K O V N A  E K S K U R Z I J A  V  K O R O Š K O  O S R E D N J O  K N J I Ž N I C O  D R .  F R A N C A  

S U Š N I K A  R A V N E  N A  K O R O Š K E M  

 

Redni študentje programa Ekonomist smo si v četrtek, 28. 10. 2021, ogledali Koroško osrednjo knjižnico 

dr. Franca Sušnika na Ravnah na Koroškem. V knjižnici nas je sprejela gospa Jelka Čas. Predavanje smo 

imeli v dvorani, kjer potekajo razni dogodki in prireditve, tudi poroke. Izvedeli smo vse o zgodovini gradu 

in o dogodkih, ki se odvijajo na gradu ter o oglaševanju same knjižnice. Nato smo si ogledali še spominske 

sobe in dvorane. Lahko smo videli tudi kopijo Brižinskih spomenikov, najbolj pa so nas navdušile 

miniaturne knjige, ki smo si jih podrobneje ogledali pod knjižno lupo. Izvedeli smo veliko novega, česar 

prej nismo vedeli, pa čeprav izhajamo iz domačega okolja. Strokovno ekskurzijo smo zaključili v novi 

grajski kavarni, kjer smo si lahko privoščili tudi zelo dobro kavico. 

 

Žana Lukanc, 1. letnik Ekonomist 
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S T R O K O V N A  E K S K U R Z I J A  V  P O D J E T J E  M G  R O H R ,  D O B J A  V A S  

 

Dne 2. 12. 2021 smo si na pobudo predavateljice, mag. Gabrijele Kotnik, odšli ogledat podjetje MG Rohr.  

MG Rohr je podjetje z več kot 10-letno tradicijo poslovanja na področju specializirane dobave brezšivnih 

in šivnih cevi ter drugih specialnih materialov in polizdelkov za potrebe avtomobilske, kovinske, gradbene 

in drugih industrij. Imajo širok prodajni asortiment, ki ga dopolnjujejo s fleksibilnimi podpornimi storitvami, 

kar jim omogočata lastna proizvodnja in lastna logistična mreža ter sodelovanje s priznanimi poslovnimi 

partnerji. Potrebe in želje njihovih kupcev so v središču njihove pozornosti, pri njihovem izpolnjevanju pa 

jih odlikujejo kakovost, hitrost, zanesljivost in visoka mera fleksibilnosti. Z vsemi svojimi deležniki gradijo 

dolgoročne odnose, ki temeljijo na medsebojnem zaupanju. 

 

Na nas so naredili izjemen vtis, saj so nas pozitivno in lepo sprejeli. Najprej sta nam lastnika podjetja 

povedala več o podjetju. Kasneje smo v dveh skupinah odšli na ogled podjetja, kjer so nam razkazali 

proizvodnjo, kuhinjo, pisarne in ostale prostore. Izjemno nas je navdušilo njihovo sporazumevanje med 

seboj, ker res sodelujejo kot ekipa. Vsak od delavcev, v pisarni ali v proizvodnji, je seznanjen z vsemi 

potrebnimi informacijami za tisti dan. Njihov cilj je avtomatizacija celotnega podjetja. Celotno podjetje 

deluje kot ekipa in vsi v podjetju imajo enake vrednote, kot so timski duh, vztrajnost, potrpežljivost, strast 

do dela. Vsi si med seboj pomagajo. In ni je težave, ki je skupaj ne bi rešili. Poleg tega imajo izjemno 

urejene prostore, kjer vlada pozitivno vzdušje. 

 

Silvija Vocovnik, 1. letnik Informatika 
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T U R N I R  V  I G R A N J U  V I D E O  I G E R  

 

V mesecu decembru smo študenti 1. in 2. letnika smeri Informatika organizirali 2. tradicionalni turnir v 

igranju video iger. Večina prijavljenih igralcev je iz bližnjih mest po Koroški, imeli smo pa tudi sodelujoče 

iz Kopra ter Ptuja. Turnir smo v celoti izvedli od doma, torej online, saj nam tedanje razmere niso 

dopuščale druženja v šoli, ampak kljub tej oviri je turnir potekal brez problema.  

 

Spremembi od prvega turnirja v januarju 2021 sta bili dodatna video igra ter povečanje nagrad in 

pridobitev novih sponzorjev. Štirinajst ekip se je pomerilo v dveh popularnih igrah, in sicer 6 ekip igri v 

League of Legends ter 8 ekip v igri Counter Strike: Global Offensive.  Omenjeni igri sta znani po svetu kot 

velikana e-športa, zato je zanimanje za turnirje veliko.  

 

V igri Counter Strike: Global Offensive so po 2-urnem napornem boju v finalu proti »Homesent« zmagali 

»Kripli« in si priborili bogato nagrado v obliki PaySafe kode ter praktične nagrade, ki so letos zajemale 

bone za gostišča na Koroškem. V igri League Of Legends so zmagali ekipa »KoperČlani« in si pridobili 

enako nagrado kot pa pri Counter Strike. Igro League of Legends smo tudi v živo pretakali preko spletnega 

portala Twitch.tv/visja_info s povprečno gledanostjo 50 gledalcev.  

  

Po napornem celodnevnem turnirju smo se organizatorji počutili zelo zadovoljni z izvedbo, saj je bil odziv 

igralcev zelo pozitiven. Organizatorji turnirja smo bili: Miha Novak, Miha Šušel, Žiga Sinic, Žan Pungartnik, 

Simon Škorjanc, Jaka Ikovič, Jure Maklin, Miha Naglič in Mario Lorenci. 

 

Miha Šušel, 2. letnik Informatika 
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P R A K T I Č N O  I Z O B R A Ž E V A N J E  V  P O D J E T J U  G O R E N J E  G O S T I N S T V O ,  D .  O .  O .  

 

Letos sem praktično izobraževanje opravljala v Gorenje Gostinstvo, moja pričakovanja in cilji, ki sem jih 

imela, so se uresničila. Na praksi sem se z mojo mentorico in ostalimi sodelavci zelo dobro razumela in 

super se je počutiti zaželeno na delovnem mestu. Moje osnovne naloge so bile objavljanje in pripravljanje 

materiala za objave na socialnih medijih, organizacija in priprava tedenskih planov in postavitev 

konferenčnih prostorov, priprava prodajnih pisem, iskanje in razširitev baze podatkov gostov.  

 

Menim, da sem dobila ogromno znanja in izkušenj, katerih sem zelo vesela. Vsak dan na praktičnem 

izobraževanju je bil zelo zanimiv in drugačen. Cenim delo, ki ga v Gorenje Gostinstvu opravljajo z vsem 

srcem. 

 

Sara Cep, 2. letnik Poslovni sekretar 

 

 

Ko je Sara prišla k meni na prakso, sva 

najprej šli čez osnove in organizacijo 

samega podjetja. Zelo sem bila 

presenečena nad Sarino samoiniciativo in 

željo po znanju. Veliko znanja je že imela,  

ostalo sva pa sproti nadgrajevali. Zelo 

sem vesela in ponosna, da se je Sara 

odločila za prakso pri nas. 

 

Katarina Jukić, mentorica v podjetju 
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S O D E L O V A N J E  Š T U D E N T O V  P R O G R A M A  I N F O R M A T I K A  P R I  P R I P R A V I  

L O K A L N E G A  O M R E Ž J A  N O V E  S T A V B E  Š O L S K E G A  C E N T R A  S L O V E N J  G R A D E C  

 

Študenti 1. in 2. letnika programa Informatika so pri izvedbi predmeta Računalniške komunikacije I/II 

sodelovali s pripravo lokalnega omrežja na novi stavbi Šolskega centra Slovenj Gradec, ki bo kmalu 

pridobila tudi delujoče aktivno omrežje. 

 

Priprava je zahtevala premik dobavljene aktivne opreme iz obstoječe lokacije Šolskega centra v novo 

stavbo in pripravo posameznega kosa aktivne opreme za priključitev na hrbtenico lokalnega omrežja. S 

tem je na končno montažo v glavno komunikacijsko vozlišče v 1. nadstropju stavbe in v pomožni 

komunikacijski omari v pritličju ter 2. nadstropju pripravljenih prvih 6 omrežnih stikal znamke Juniper in 95 

dostopnih točk znamke Fortinet, ki bodo razpršene po celotni stavbi. Skupaj bodo zagotavljali žično 

povezljivost in tudi brezžično povezljivost v omrežje Eduroam vsem domačim in gostujočim uporabnikom. 

 

Luka Urisk, predavatelj 


